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    ΕΝΗΜΕΡΩΣΗ ΓΙΑ ΤΙΣ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΕΙΣ  

ΤΗΣ ΔΗΜΟΤΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ ΠΑΙΔΕΙΑΣ  

(από την εκπρόσωπο του Συλλόγου μας Μαντζαβράκου Ανθή) 

Συνάδελφισσες/φοι 

Από τη συμμετοχή μου στη Δημοτική Επιτροπή Παιδείας (ΔΕΠ),  ως εκπρόσωπος του 

Συλλόγου Εκπ/κών Α/θμιας Εκπ/σης Ν. Σμύρνης, σας ενημερώνω για τα ακόλουθα: 

1. Στη ΔΕΠ συμμετέχουν τα παρακάτω μέλη: 

Συρίγος Πολύδωρος (Πρόεδρος) 

Μαντζαβράκου Ανθή (αναπληρωτής: Μπογιατζής Φίλιππος)-εκπρόσωποι Συλλόγου Εκπ/κών 

Α/θμιαςΕκπ/σης 

Τρώντσιος Ηλίας – εκπρόσωπος Δ’ Δ/νσης 

Δεκούλου Μαρίνα (αναπληρώτρια: Λαμπαδαρίου Αικατερίνη)-εκπρόσωποι Ένωσης Γονέων 

Σκουλάτος Μιχαήλ 

Ασημάκος Γεώργιος 

Φανίδης Χρήστος 

2. Έγιναν δύο συνεδριάσεις τηλεφωνικά δια περιφοράς! 

3. Στη 18η συνεδρίαση, στις 19/11/2021, αποφασίστηκαν: 

• Η αποδοχήτης τακτικής επιχορήγησης από τους Κεντρικούς Αυτοτελείς Πόρους έτους 2021 

στην Α/θμια και Β/θμιαεκπ/ση. Η κατανομή έγινε  ανάλογα με τον αριθμό των μαθητών ανά 

βαθμίδα, τις ανάγκες των σχολικών επιτροπών και τις έκτακτες ανάγκες λόγω πανδημίας:  

Α/θμια: 58.000 ευρώ 

Β/θμια: 53.502,49 ευρώ 

 

• Η αποδοχή της πρότασης της Δ’ Δ/νσης και η θετική εισήγηση στο Δημοτικό Συμβούλιο για 

ίδρυση τριών νηπιαγωγείων και πρόταση για στέγασή τους.  

12οΝηπιαγωγείο 

 

2/θέσιο Μηδείας 2 

13ο Νηπιαγωγείο 2/θέσιο Αγνώστων Μαρτύρων 

78  

14ο Νηπιαγωγείο 2/θέσιο Ευξείνου Πόντου και 

Μεταμορφώσεως 

(περιοχή Δέγλερη) 

 



Η δική μας θέση ήταν ότι συμφωνούμε με την ίδρυση των παραπάνω σχολείων και ότι πρέπει 

ο δήμος να εξασφαλίσει σταθερές δομές για όλα τα νηπιαγωγεία, οι οποίες δε θα 

υποβαθμίζουν άλλες δομές (π.χ. βρεφικούς σταθμούς) 

4. Στη 19η συνεδρίαση, στις 29/11/2021, αποφασίστηκε η αποδοχή της επιχορήγησης από 

τους Κεντρικούς Αυτοτελείς Πόρους έτους 2021 για την κάλυψη έκτακτων λειτουργικών 

αναγκών των σχολείων -και κατά προτεραιότητα αναγκών θέρμανσης- στην Α/θμια και 

Β/θμιαεκπ/ση: 

Α/θμια:  12.875,62 ευρώ 

Β/θμια:  15.000 ευρώ 

Η κατανομή έγινε ανάλογα με τον αριθμό των αιθουσών στις δύο βαθμίδες. 

 

Καλή συνέχεια σε όλους. Καλή δύναμη! 

 

Με εκτίμηση 

Ανθή Μαντζαβράκου 

 

 


